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Zápisnica 

z 22. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie, 

konaného dňa 19.05.2021 o 18.00 hod. reštaurácii u Takácsovcov na 

Malinovskej ul. 120 v Zálesí. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva oficiálne otvoril starosta obce Ing. Marián Perger o 18:10. Privítal 

prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov. Starosta skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 5. Neprítomní poslanci sú p. poslanec Sollár a p. 

poslanec Šlachta. Starosta upozornil prítomných, že zo zasadnutia sa vyhotovuje zvukový aj obrazový 

záznam. Oboznámil prítomných s programom OZ. 

 

Program:   

       

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za I. štvrťrok 2021 

5. Rozpočtové opatrenie č.1 / 2021 

6. Námety a pripomienky občanov 

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

8. Interpelácie poslancov 

9. Informácie starostu obce 

10. Rôzne  

11. Záver 

 

Pán starosta vyzval poslancov na doplnenie programu. 

Pani Dobrovodská konštatuje, že zastupiteľstvo je nedostatočne pripravené aj napriek tomu, že sa 

posúvalo o týždeň a navrhla upraviť program nasledovne: bod 4. nahradiť za Zastupiteľstvo online, 

bod 5. nahradiť za Informácie starostu obce, bod 6. nahradiť za Interpelácie poslancov, bod 7. nahradiť 

za Námety a pripomienky občanov, bod 8. nahradiť za Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej 

činnosti za I. štvrťrok 2021 , bod 9. nahradiť za Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností 

a petícií za II. polrok 2020, bod.10 nahradiť za Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných 
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operácií za I. polrok 2020, bod 11. nahradiť za Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, 

objednávok a faktúr za II. polrok, doplniť bod 12. Správa o výsledku kontroly na základe žiadosti 

poslancov -príspevok na výchovu a vzdelávanie detí MŠ, doplniť bod. 13.Správa o činnosti komisií pri 

Obecnom zastupiteľstve, Rozpočtové opatrenie č.1/ 2021 prehodiť do bodu 14., doplniť bod 15. 

Projektový zásobník, bod. 16 Rôzne a bod 17. Záver. 

 

Doplnený program: 

        

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Zastupiteľstvo online 

5. Informácie starostu obce 

6. Interpelácie poslancov 

7. Námety a pripomienky občanov 

8. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za I. štvrťrok 2021  

9. Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za II. polrok 2020 

10. Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií za I. polrok 2020  

11. Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za II. polrok 

12. Správa o výsledku kontroly na základe žiadosti poslancov -príspevok na výchovu a vzdelávanie 

detí MŠ 

13. Správa o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve 

14. Rozpočtové opatrenie č.1/ 2021 

15.  Projektový zásobník 

16. Rôzne 

17. Záver 

 

Pán Milko upozorňuje, že chýba pripravené zastupiteľstvo online, ktoré považuje za dôležité. 

Upozornil, že sa nezúčastní ďalšieho zastupiteľstva, ktoré bude zvolané a takto pripravené. Starosta 

vysvetľuje poslancom, že dostali návrh schôdze a nakoľko nikto body po vyzvaní kolegyňou 

nedoplnil, ostali v pôvodnom stave. Neprišla ani jedna odpoveď, že by chceli poslanci meniť body, 

prípadne meniť poradie, alebo niečo doplniť. Poslanec Milko konštatuje, že starosta dohodu nedodržal 

a poradu k programu podľa uznesenia nezvolal. Pán poslanec Páleník upozorňuje, že na základe 

369/1990 Zb. §1b/ odsek 3 má byť miestnosť, v ktorej sa koná obecné zastupiteľstvo označená erbom. 

Poďakoval pani Seleckej ako dobre pripravovala zastupiteľstvá v minulosti. Zastupiteľstvo je naozaj 

zle pripravené. 
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UZNESENIE č. 334/05/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje doplnený  program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:   4  Proti:  1  Zdržal sa:       0  poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 334/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

 

Bod č.1 Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

Za overovateľov navrhol pán starosta Ing. Patrika Vaška, Bc. Martinu Dobrovodskú a za zapisovateľa 

určil Lenku Puchovanovú. 

 

UZNESENIE č. 335/05/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: Martina Dobrovodská , Patrik Vaško  

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 335/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.2 Voľba návrhovej komisie. 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol Andreja Klima, RNDr. Viliama Páleníka PhD a Petra 

Milka.  

 

UZNESENIE č. 336/05/2021                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Viliam Páleník, Andrej Klimo, Peter Milko  

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 336/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.3 Kontrola plnenia uznesení. 

 

Materiál predkladala pani kontrolórka Judr. Michaela Biháryová. 

 Pán poslanec Milko chváli prehľadnosť tabuľky p. kontrolórky a bol by rád, ak by v budúcnosti bola 

zverejnená na webe. Upozorňuje na to, že sú 4 uznesenia splnené, 10 nesplnených a plní sa 17 

uznesení. Apeluje na to, aby si pán starosta z času na čas prešiel nesplnené uznesenia. Poukazuje 

preňho za veľmi dôležité uznesenie napríklad riešenie obecného úradu 314/02/2021, ďalej žiadali 

začať pracovať na kultúrnom dome, aby tu bol umiestnený obecný úrad aj archív.  

Pán starosta na to reaguje, že ak sa to dá do rozpočtu, môžeme to riešiť, nakoľko momentálne na to 

nemáme prostriedky.  

Pán Vaško hovorí, že nesúhlasí so starostom obce a je potrebné najskôr  vedieť plán, víziu a nie 

rozpočet. Podľa možností to dáme naceniť. Nesplnené uznesenia by mal starosta vysvetliť sám.  

Pán starosta vysvetľuje, že nie je možné, aby okomentoval každú jednu.  

Pán Vaško upozorňuje na to, že sú nejaké priority a chýba mu koncepčnosť. Pokladá otázku pani 

kontrolórke na uznesenie 318/02/2021 o spracovaní kontroly procesov prijímania a spracovania 

agendy, nakoľko tam bol termín do Mája 2021. 

Odpovedá pani kontrolórka, že je to ešte v štádiu plnenia, nakoľko boli aj zamestnanci viac 

zaneprázdnení, pani Hladká jej už však poslala tabuľku zo všetkými žiadosťami, ktoré sú vyňaté 

z registratívneho systému. Je to niekoľko desiatok strán, tak sa nimi prelúskava. Ale ako hovorí, je 

toho viac a pracuje sa na tom.  

Pán Páleník sa chce vrátiť k uzneseniu 328/03/2021 Bod.b, ktoré sa týka zásobníkov projektov. Žiada 

pána starostu, aby si to ozrejmil a aby to predložil občanom. Ďalej sa chce pozrieť na uznesenie 

329/03/2021, v ktorom sa hovorí o tom, že má starosta dodržiavať rozpočtovú disciplínu. Tu je v stave 

plní sa. Ja si dovolím pani kontrolórku poopraviť. Neplní sa, lebo ste už prekročili rozpočet 

v konkrétnych bodoch, uzavreli ste zmluvy na ktoré nemáte.  

Pán starosta hovorí, že má informáciu od pani Seleckej, že je zásobník zverejnený na stránke obce po 

ich výzve. 

Pani kontrolórka reaguje na uznesenie 329/03/2021 a hovorí na pána Páleníka, že niekoľko krát sedela 

s pani ekonómkou aj pánom starostom. Naozaj sa snažia a už aj aplikovať smernicu o finančnej 

kontrole tak, aby bol dodržaný rozpočet. Nie je si vedomá, že odkedy bolo dané uznesenie schválené 

prišlo k nejakému prečerpaniu. Dôsledne sa snaží prízvukovať, že treba súhlasiť s objednávaním 

tovarov a služieb len v zmysle rozpočtu. 

Pán poslanec Milko hodnotí dokument ako veľmi dobrý a prospešný na to, aby sme videli, čo máme 

naplánované. Odporúčal by ho zavesiť na nejaký server, alebo stránku, aby mali aj bežní zamestnanci 

prístup k tomu, čo ich čaká. Pán starosta na to reaguje, že to prakticky na týždennej báze riešia s pani 

kontrolórkou. Pani kontrolórka súhlasí s ukladaním na nejaké externé servery, kde by sa to 

aktualizovalo. Pán starosta hovorí, že to nejakým spôsobom vyriešime. 
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UZNESENIE č. 337/05/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení z 22. zasadnutia Obecného 
zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 19.05.2021 

Za:   5     Proti: 0   Zdržal sa:       0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 337/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.4 Zastupiteľstvo online 

Pani Dobrovodská spomenula, že poslanci obce dlhodobo žiadajú starostu obce, aby bolo 

zastupiteľstvo nahrávané a online prenášané pre občanov obce. Online zastupiteľstvá boli dobré, no 

boli robené dobrovoľníkmi, z toho hľadiska že sú to dobrovoľníci sa nemôžeme spoliehať na to, že to 

vždy urobia. Preto nám to prestali robiť a museli sa toho chopiť poslanci. 

V dôvodovej správe konštatuje, že poslanci od začiatku žiadali nahrávať zastupiteľstvá a vysielať ich 

pre občanov. Na začiatku nahrávanie zabezpečovali sami a snažili sa dať občanom možnosť 

v participatívnom rozpočte hlasovať za projekt online nahrávania. Tento projekt bol úspešný, občania 

si ho odhlasovali, ale pán starosta to kritizoval a realizáciu projektu zmaril. 

Navrhuje takéto uznesenie: Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie žiada starostu obce, aby každé jedno 

obecné zastupiteľstvo bolo nahrávané s obrazovým a zvukovým záznamom a online prenášané pre 

občanov. 

Pán starosta reaguje na participatívny rozpočet, ktorý má fungovať pre občanov. Bohužiaľ dopadlo to 

tak, že poslanci si prihlásili svoje projekty, poslanci si ich vybrali a poslanci si ich schválili. 

Pani Dobrovodská: Hlasovali občania p. starosta. 

Pán starosta upozorňuje, že takýmto spôsobom participatívny rozpočet nefunguje. Online tu máme 

prakticky tri a pol roka a plánuje v tom pokračovať. Pokiaľ to chcú poslanci zabezpečiť 

profesionálnou firmou, vypíšeme na to výberové konanie. Pokiaľ to budeme vedieť dať do rozpočtu, 

tak to bude fungovať. Akceptujem samozrejme toto uznesenie. 

 

UZNESENIE č. 338/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

žiada starostu obce, aby každé jedno obecné zastupiteľstvo bolo nahrávané s obrazovým a zvukovým 

záznamom a online prenášané pre občanov. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:     0   poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 338/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.5 Informácie starostu obce. 

• Pán starosta predstavuje nové kolegyne 

  - p. Lenka Puchovanová za Silviu Seleckú, ktorá zabezpečovala referát smetí a iné. Vďaka p.     

Puchovanovej a p. Seleckej máme veľmi slušne vybraté poplatky za odpad. Nedoplatok má niečo vyše 

10 občanov, ktorí si nesplnili svoje povinnosti. 

 - p. Simona Neszméryová, ktorá zastupuje kolegyňu, ktorá je na dlhodobej PN. 

 - p. Margita Fleischerová, ktorá je dočasne na stavebnom úrade. Prakticky na dva mesiace. 

Pokiaľ schválime rozpočtové opatrenia , znova budeme intenzívne hľadať človeka na tento úrad.  

Zvyšné kolegyne intenzívne pracovali na vymeraní daní. Dnes sa už expedujú na poštu. 

• Ekonomické oddelenie pripravuje záverečný účet a výročnú správu. Vrátane auditu by sme to mali 

stihnúť do najbližšej schôdze v Júni. 

•Veľmi chváli spoluprácu s novou pani riaditeľkou MŠ. Do materskej školy už namontovali pitné 

fontány, pomohol jej zabezpečiť odvetranie kuchyne, s pánom školníkom by chcel spustiť studňu. 

Pracuje sa taktiež na zriadení externých toaliet pre deti. Pani riaditeľka zabezpečila nejakú projektovú 

dokumentáciu, podarilo sa tam asi vyriešiť aj technické problémy. 

•MOM- Oslovil p. Juraja Drobu, predsedu BSK, na zabezpečenie očkovania pre celý Bratislavský 

kraj, aby bolo možné zaočkovať občanov, ktorí sú imobilní. Predvčerom mu prišiel list s odpoveďou, 

že je to dobrý nápad. Vyzvali sme občanov formou SMS, prostredníctvom Facebooku a oznamom na 

webe. Musím povedať, že to funguje a hlásia sa nám.  

•Verejné obstarávanie na komunálny odpad- podarilo sa nám dať dohromady 27 obcí, z ktorých 25 

deklarovalo, že idú do toho s nami, keďže sa už jedná o silu krajského mesta. Bol zvolený starostami 

25 obcí do výboru, kde je 5 starostov obcí.  

Pán Páleník sa chce opýtať na zásobník projektov a či v rámci informácií pán starosta nevynechal 

nejaké projekty, ktoré medzičasom prihlásil. Pán starosta odpovedá, že čo sa týka zásobníka projektov, 

bolo to aj v minulosti predmetom témy obecného zastupiteľstva, komisií, boli tam uznesenia, takže si 

myslí, že táto informácia bola dostatočná. 

Pán Vaško pokladá otázku ohľadom stavebných povolení, koľko nám ich tam stojí a s akým počtom, 

chcel by vedieť číselný údaj, ktorý je dôležitý, nakoľko sa poslanci dozvedeli, že  na stavebnom úrade 

máme človeka, ktorý pohol s povoleniami. Taktiež si dotazuje číselné údaje čo sa týka smetí a aký 

objem vyberieme daní. Chce ísť do detailnejších informácií.  

Pán starosta reaguje, že v minulosti boli podrobnejšie informácie starostu, ktoré však boli kritizované 

ako príliš podrobné a zbytočné. Vyzval pani Puchovanovú, ktorá prečítala správu o stave smetí.  

Ku 19.5.2021 bolo vyrúbených 1106 rozhodnutí , neuhradených 16 daňovníkov 

Pán Vaško reagoval, že mu išlo o takúto jednoduchú informáciu. 

Pán Milko sa informuje, či by bolo možné zistiť, koľko ľudí nádoby reálne vykladá, nakoľko sú ľudia, 

ktorí vykladajú nádoby na čierno. Dôležité číslo je preňho, koľko ľudí nádoby vykladá, nie koľko bolo 

vyrúbených. 

Pán starosta spomína tému čipovania nádob z minulého roka vzhľadom na to, že výrazne zdraželi 

smeti, nechceli poplatníkov viac finančne zaťažovať a tak sa čipovanie smetí nerealizovalo. Dnes to 

zhodnocuje ako správny krok, lebo čipovacie systémy zlyhali. 
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Spoločnosť, ktorá vyhrá verejné obstarávanie bude povinná nielen označiť nádoby, ale mať aj vážny 

systém napriek tomu, že to dnešná legislatíva neurčuje.  

Pán starosta dal slovo pani Hladkej, ktorá predniesla správu o stave daní.   

Pán Milko hovorí, že mu chýbajú témy ako cesta 1111 a zmluva s pánom Hájikom a firmou Farma 

fresh, nakoľko pani právnička upozornila, že musí byť zverejnený nejaký zámer, zmluva. V tomto 

zastupiteľstve to v programe nie je a tak chce vedieť, ako na tom stojíme, čo je jeho prvá otázka. Ďalej 

hovorí o nepeknom liste, ktorý dostali poslanci od ďalšieho developera. Pani právnička poslala návrh 

odpovede, ktorý následne zasielala a tak druhou otázkou je, či z tej strany prišla odpoveď. 

Treťou otázkou pána poslanca je, či obec konala ohľadom komunikácie, ciest a územného plánu 

v tom.  

Reaguje pán starosta, že nerozumel listu, ktorý prišiel od spoločnosti DEA FIN s.r.o. Nechce preberať 

všetky detaily, ale celý list zanalizovali a okrem toho, že tam bolo veľa nepresností, tak po 

skontrolovaní procesu ako postupoval stavebný úrad, pochybenie nenašli. Nerozumie čo sa stalo, 

nakoľko pár týždňov predtým dostali list od spoločnosti Farma fresh, ktorá poďakovala za spoluprácu, 

čo sa týkalo nejakej zmluvy medzi týmito spoločnosťami a obcou ohľadom výstavby cesty 

Záhumennej. My sme si svoje povinnosti splnili, oni tiež.  Malo prísť k stretnutiu Farma fresh a DEA 

FIN s.r.o., avšak to sa nekonalo. Veľmi podobný list sme dostali od spoločnosti Farma Fresh s.r.o.. 

Predpokladá, že do budúceho týždňa utorka/ stredy bude mať odpoveď. 

Pán Milko upozorňuje, že sú to veľmi závažné veci pre obec, s čím pán starosta súhlasí. 

Rieši to s pani právničkou a zo stavebným úradom. Poslanci budú o všetkom informovaní. 

Pán starosta reaguje na tretiu otázku pána Milka. Ohľadom pani Lacovej sa nechce vyjadrovať, 

nakoľko to bude riešiť polícia. Bol na ZMOS, preberal, či postupujeme podľa zákona, kde mu to bolo 

potvrdené. Rieši to a bude poslancov informovať. 

UZNESENIE č. 339/05/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 339/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.6 Interpelácie poslancov 

 

Interpelácie pána poslanca Vaška: 

 

Korzo osvetlenie- Prečo boli prekročené prostriedky a kde sa financie vzali? Bolo schválené 

7600 euro, následne bola suma navýšená n a10 000 euro, nakoniec bolo vynaložených  12 500 

euro. Pán starosta požiadal pani ekonómku, aby to písomne doložila. 

Workoutové ihrisko- Kde môže byť umiestnené a kedy budeme mať túto informáciu? Žiadali 

sme dostať zoznam pozemkov a mapy- aj do budúcnosti. Tento zoznam do dnešného dňa 

nemáme. Dnes obec nevie zabezpečiť voľnočasové aktivity pre deti a mládež, okrem detí do 

6 rokov. Pán starosta reaguje, že s pani Čechovou nenašli žiadne vhodné pozemky. Na komisii 

sa riešilo, ktoré sú vhodné a ktoré nie. . Dostali sme list od p. Bažányovej, ohľadom pozemku 
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ku ktorému by chcela prístup, bola navrhnutá zámena. Pán poslanec Vaško hovorí, že sa majú 

zmapovať všetky pozemky, ktoré vlastní obec. Pán starosta reaguje, že na tomto materiály 

s pani Čechovou pracujú, čiže budú spracované úplne všetky pozemky. 

Pán poslanec Milko informuje o voľne prístupnej ploche ihriska, ktorá bude prístupná aj 

verejnosti vedľa ihriska ŠK Sokol Gešajov. Občan sa dotazuje u pána poslanca Vaška, či 

nemôžu ísť na ihrisko. Pán poslanec Vaško odpovedá, že je to súkromný pozemok.  

  

Interpelácie pána poslanca Páleníka: 

 

1. Cyklotrasa- Všimol si verejné oznámenie na OU v Zálesí o prebiehajúcom územnom konaní 

o cyklotrase do Mostu od korza. Zrejme obec požiadala o územné konanie, no nikde to 

nebolo prejednávané. Veľmi rád by videl v stavebnej komisii žiadosť o stavebné povolenie. 

2. Náhodou sa dozvedel, že obec Zálesie požiadala o projekt na BSK na mostík popod most do 

Malinova, ktorému nebolo vyhovené. Nevedeli, že bolo o to požiadané, ani ako to má byť 

vyriešené. Ľudia chodia po násype dole a preliezajú cez zvodidlá. Upozorňuje na to, že tam, 

kde je suť je problémové miesto. 

3. Zachytil v obci Malinovo, že stavebný úrad obce Bernolákovo verejnou vyhláškou rozhodol 

o umiestnení stavby optickej siete novej a v tom rozhodnutie o uznesení stavby znie, že sa 

vytvoria trasy realizované novým výkopom v obci Zálesie na uliciach: Malinovská, Ivánska , 

Pri kríži, Okružná, Obilná, Topoľová, Lipová, Lesná, Terchovská, Ignáca Gešaja, Poľná, 

Muškátová, Krajná, Starobystrická, Turčianska, Dlhá, Krížna a Tichá. Otázka znie, či tento 

oznam o rozhodnutí o umiestnení stavby prišiel na Obecný úrad, kto ho vybavoval, aké zaujal 

stanovisko, či je to rozhodnutie v dnešnej dobe právoplatné a vykonateľné. Žiadam jasnú 

odpoveď. Odpoveď pána starostu: Pokúšal sa spojiť s majiteľom firmy, ktorá o toto 

požiadala. Požiadal o to už v ďalekej minulosti. Kedysi sa s tým pánom stretol a ten 

deklaroval, že majú záujem iba o tranzitnú sieť cez Zálesie, čiže z Ivanky do Malinova. Myslí 

si, že sa mu do dvoch týždňov s ním podarí spojiť a požiada ho o vysvetlenie. V prípade, že 

by chcel čokoľvek riešiť, musí požiadať o rozkopávkové povolenia, atď.  Pani Čechová 

pánovi Páleníkovi vysvetlila situáciu. Obec Zálesie sa odvolala voči rozhodnutiu 

Bernolákovo, Okresný úrad to zamietol. 

   

Interpelácie pána poslanca Milka:  

  

1. Interpeloval na občanov, nakoľko sa chystá rekonštrukcia Starobystrickej ulice od p. Slivoňa 

po Družstevnú ulicu, v prípade, že majú záujem o napojenie sa na siete, aby vykopávky urobili 

iba do 31.8.2021. Pán Milko prečítal list, ktorý pani Čechová napísala obyvateľom ulice 
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a chce, aby bol zverejnený. Pán starosta dodáva, že informácia bola daná obyvateľom do 

schránok, taktiež bude zverejnená na Facebooku, na webe a prostredníctvom SMS.  

2. Dopravné značenie- je schválené aj Krajským dopravným inšpektorátom, obec by mala v tejto 

chvíli vydať rozhodnutie o umiestnení týchto značiek. Tieto práce sa budú vykonávať 

postupne. V prvej etape by sme realizovali okolie parku a Poľnej, Ignáca Gešaja, okolie 

kostola a priestor pred materskou školou.  Dotazuje sa starostovi, či obdržal jeho materiály a či 

môže nejak pomôcť. Pán starosta potvrdil prijatie materiálov a budúci týždeň by sa tomu chcel 

venovať. Takisto by chcel riešiť aj oslovenie firiem na rekonštrukciu cesty od križovatky 

Poľná/ Starobystrická po križovatku Starobystrická/ Družstevná. Chcel by, aby realizácia 

prebehla na prelome septembra/ októbra.  

3. Pána Milka oslovili dobrovoľní hasiči z obce nakoľko starosta ich zle informoval, že poslanci 

plánujú vrátiť obecný úrad do pôvodných priestorov. Verí tomu, že je to iba nedorozumenie. 

V rozpočte určili sumu, aby sa obecný úrad v bývalých priestoroch zrekonštruoval, aby tam 

vzniklo zázemie pre dobrovoľných hasičov a zároveň nejaký denný klub pre dôchodcov. Pán 

starosta je presvedčený, že pokiaľ bude Obecný úrad potrebovať toľko zamestnancov, koľko 

potrebuje, tak je z hygienického hľadiska nemožné, aby sa vrátil do zrekonštruovaných 

priestorov. Je rád, že naši hasiči sú ochotní v doobedných hodinách prichýliť našich seniorov. 

Takýmto spôsobom by sme priestor zmysluplne využili. Víta toto uznesenie a je veľmi rád, že 

sa bude o tomto hlasovať. Pán poslanec Milko zhodnocuje, že nároky Obecného úradu sú 

veľké, preto chce aspoň návrh na rozpočtové opatrenie na nový Obecný úrad. Prosí, aby sme 

si skúsili na tento rok prejsť projektovú dokumentáciu, aby sme sa pokúsili pristaviť Obecný 

úrad ku kultúrnemu domu. Hovorí, že veľmi rád pretvorí rozpočet, v ktorom to bude. Pán 

starosta je za a na najbližšiu schôdzu pripraví rozpočtové opatrenie, aby sa pripravila 

projektová dokumentácia. Bude sa jednať o štúdiu.  

 

 

Interpelácie pani poslankyne Dobrovodskej: 

 

1. Hasičská zbrojnica-Kedy začne rekonštrukcia. Odpovedá pán starosta: Včera bolo stretnutie 

o projektovej dokumentácii na elektriku a hromozvod. Dali k tomu nejaké pripomienky. 

Budúci týždeň má byť stretnutie s navrhovateľom projektu. Myslí si, že sa rozprávame 

v horizonte 2-3 týždňov. Pani Čechová upozorňuje, že treba vysťahovať archív, na čo pán 

starosta reaguje, že o tom vie a má nejaké návrhy na riešenie.  

2. Informuje sa, aký je plán v rámci Obecného úradu a či pán starosta naďalej plánuje sťahovať 

ho do krčmy. Odpovedá pán starosta: Myslí si, že postaviť nový Obecný úrad je beh na dlhú 

trať. Po 1. ) myslí si, že priestor pohostinstva je vhodný nakoľko je na prízemí a vieme ho 

urobiť ako bezbariérový, po 2.) na najbližších 15-20 rokov by stačil. Čo sa týka plochy je to 

vec zrealizovateľná do pár mesiacov.  

3. Upovedomuje, že sa chystá výzva na cyklotrasu a vyzdvihuje, že potrebujeme PHSR, keď 

potrebujeme žiadať akékoľvek dotácie. PHSR sme mali platný do konca roka 2019. Odvtedy 

čakáme a pýtame sa a nič nedostávame. Reaguje pán starosta, že v 1. Júnovom týždni 

poslancom pošle PHSR, ku ktorým má už pripomienky. Čakal na zamestnancov, aby bolo 

PHSR v aktuálnych číslach. Starosta sa vyjadril, že dá poslancom dosť času na naštudovanie 

materiálu. Pani poslankyňa konštatuje, že už sľúbil starosta poslať aj pracovnú verziu 

a neposlal nič. 
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4. Vlastníctvo starého parku- pani poslankyňa sa dotazuje, či na tom pracujeme a čo sme v tom 

urobili. Odpovedá pán starosta: Dostali sme ponuku od Slovenského pozemkového fondu, 

aby sme pozemok odkúpili za trhovú cenu, čo je nepredstaviteľné množstvo peňazí. Nakoľko 

sa dozvedel, že niektoré obce dostali takéto verejnoprospešné priestory za symbolickú sumu, 

alebo za nulu, požiadal zástupcov snemu starostov Podunajska, aby na najbližšie možné 

zasadnutie snemu zavolali riaditeľa Slovenského pozemkového fondu u ktorého by sme 

interpelovali, že ak iné obce majú možnosť kupovať tieto parky, školy, atď., aby aj ostatné 

obce zo Seneckého okresu mali rovnaké možnosti. Bol na ZMOS, kým toto absolvoval, 

menila sa vláda a vymenil sa celý pozemkový fond, tým pádom sa čakalo, kým bude môcť 

byť normálny snem. Je iné, keď s fondom jedná on, alebo tridsať starostov. Je presvedčený, 

že pozemok má patriť obci  a bojuje o to, aby sme ho získali.  

 

UZNESENIE č. 340/05/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov.  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa: 1 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 340/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.7 Námety a pripomienky občanov 

• Žiška: Chcem sa opýtať pána Páleníka na tú suť na konci mostíka, pokračovanie cyklotrasy, tá druhá 

strana Vám nevadí, že tam nemôžeme prejsť ?  Odpovedá pán poslanec Páleník:  Pre obyvateľov, ak 

tam neboli, tak pod tým mostom do Malinova od nepamäti je betónový chodník široký asi meter, po 

ktorom sa od nepamäti dalo normálne pešo prejsť, ja som tade pravidelne chodil. Vtedy, keď sa 

rekonštruoval most, tak neviem prečo, ale spod toho mostu vyviedli rúru vodovodu tak, že práve 

zavadzia na tom chodníku, to je na strane ku korzu, alebo k Zálesiu. Pri tej rúre sa dá pešo prejsť. A je 

škoda, že predošlý starosta, zastupiteľstvo, alebo obec nedbala na to, aby sa zachoval ten metrový 

betónový chodník, ktorý je tesne nad úrovňou vody. Na tej strane od Zálesia je suť, na strane od 

Domkov nie je žiadna suť. Ja som tam aspoň žiadnu nevidel, keď chcete, mám tu aj mobil a môžem 

nájsť tie fotky. Pán Žiška reaguje, že nehovorí o tej suti, ale o plotoch. Pán poslanec Páleník: Aha, tak 

ešte raz. Ten prechod popod most do Malinova bol dobrý, z veľkej časti je dobrý, len tá strana od 

korza je zaprataná suťou, ktorá neviem ako sa tam dostala, ale určite to nespravilo Naše Zálesíčko. 

Tam sa žiadal nejaký projekt, aspoň tak som to pochopil a chcel som ten projekt vidieť, čo obec 

žiadala, ale starosta mi ho neukázal. Neviem prečo. Keď za obec niečo žiadam, tak to predsa nie je 

tajné. Aspoň nie, pre zastupiteľstvo. Na tej strane po prúde Malého Dunaja od korza, to znamená tie 

štyri domy, ktoré si zabrali nábrežie. Áno, vadí mi to. Zrejme veľmi dobre čítate Záleské noviny, mal 

som tam článok o Okolo Zálesia a tam som verejne vyzval obyvateľov tých krajných pozemkov, aby 

vysvetlili akým právom to zabrali, lebo podľa dostupných verejných informácií tam nie je ani vecné 

bremeno na pozemku Slovenského vodohospodárskeho podniku, ani tam nie je nejaká nájomná 

zmluva, ani tam nie je nič, čo by bolo verejne prístupné, že majú nejaké právo to užívať, takže som ich 

vyzval, zároveň som sa toho pána niekoľko krát pýtal, prečo je to tam ohraničené. Povedal mi, že je to 

súkromný pozemok, ja som mu povedal, že klame. Nepobili sme sa, o pár týždňov som sa ho znova 
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spýtal, či sa mu dobre chytajú ryby za tým plotom a či ten plot tam má byť. Takže áno, vadí mi to. 

Z tej spodnej strany som sa verejne spýtal v novinách, asi ste to čítali. Ako mohla vzniknúť divoká 

skládka za plotom, myslím, že je to pán Štefánik. Je tam navezené nákladiakom kopa betónu. Za jeho 

plotom. Asi to tam niekto nevozil táčkami pomedzi stromy. Sú tam kríky vyvezené, niekoľkokrát som 

upozornil obec, že je tam divoká skládka. Nik iný ju nemohol spraviť podľa zdravého, sedliackeho, 

dedinského rozumu, ako pán Štefánik. Takže pán Štefánik nám tam robí divokú skládku, pán Štefánik 

tam má plot, ďalší občan odtiaľ chcel byť starostom, takže áno, vadí mi to, je to zverejnené, verejne 

som vyzval tých ľudí, nemám za to trestné oznámenie a budem sa ich verejne pýtať. Áno, ukradli nám 

naše nábrežie. Sú to zlodeji, verejne to hovorím. Lebo podľa mňa neviem o tom, že by mali na to 

nejaké právo. Povedali mi, že obec bola informovaná akým právom to využívajú. Ja som zatiaľ takú 

informáciu od pána starostu nedostal, neviem o tom, akým právom. Pre mňa, keďže neviem tie 

informácie, nemôžem sa ubrániť tomu dojmu, že sú to zlodeji. Reaguje pán starosta: Odkedy som ja 

starosta, tak o tom neviem, že by bola obec informovaná. My sme tam vybavovali, keď sa nám 

podarilo získať na základe 211 zmluvy zo Slovenského vodohospodárskeho podniku, pripomínam 

bývalom vedení. Neboli nám ochotní tieto zmluvy poskytnúť. Keď sme ich získali, tak sme pripravili 

štátny stavebný dohľad na tento priestor. Bohužiaľ, vzhľadom na proti-covidové opatrenia a lockdown 

a aj to, že pán, ktorý týchto ľudí zastupoval bol právnik, tak sa mu podarilo dva krát tomu štátnemu 

stavebnému dozoru vyhnúť. Samozrejme pripravíme ďalší štátny stavebný dohľad a uvidíme. Dúfame, 

že nebude robiť obštrukcie a podarí sa nám to dokonať. Takže obec na tom pracuje, ale dotyčný pán sa 

vykrúca. V tomto prípade sme komunikovali s pánom Štefánikom ml., na ktorého sú tieto pozemky 

napísané, lebo on je osoba kompetentná. Pán Páleník sa pýta, ako sa volá ten prvý. Pán starosta 

odpovedá, že pán Jankel. Oni, aj pán Štefánik prešli cez pozemok pána Jankela. Ale tam je 

principiálne jedno, akonáhle to vyrieši, tak je uplatnený ten nárok rovnako. Zmenilo sa vedenie aj 

Vodohospodárskeho podniku, vzhľadom na to, že vidia, že je aj záujem obce Zálesie, tak možno 

budeme jedna z prvých obcí, kde Vodohospodársky podnik podnikne nejaké kroky voči ľuďom, ktorí 

zaberajú štátne pozemky. Vzhľadom na to bola urobená aj petícia, oni vidia, že v Zálesí je o vyriešení 

veľký záujem. Ja verím, že sa nám to po dlhých rokoch podarí dať do poriadku.  

• pán Žiška- pokladá otázku pánovi Milkovi, o aké drobné rekonštrukcie v okolí škôlky sa má    jednať? 

Pán poslanec Milko ho opravuje, že hovoril o dopravnom značení, ktoré je aj zverejnené na stránke. To 

znamená, že pred škôlkou má byť zóna 30 a vyznačené prvky na spomalenie dopravy. Občan sa ďalej 

informuje na parkovisko a či ho nechcú taktiež riešiť. Pán Milko reaguje, že parkovisko navrhoval, čo 

mu bolo škrknuté, nakoľko mu bolo povedané, že sa bude rekonštruovať celá škôlka. Pán starosta to 

potvrdzuje. Máme už  schválené stavebné povolenie na škôlku. V prípade, že bude nejaká výzva, tak sa 

môžeme rozprávať o niekoľkých mesiacoch, možno roka a pol, kým by prišlo k realizácii a vyhodiť 

teraz peniaze na vybudovanie parkovacích miest by nebolo veľmi účelné.  

• Občan- dotazuje sa u pána Páleníka, či sa pri plánovaní cyklotrasy myslelo aj na rybárov. Pán poslanec 

Páleník odpovedá, že keď sa bude cyklotrasa trasovať, budú dbať na to, aby tam, kde to šírka dovoľuje 

sa cyklotrasa vzdialila od Malého Dunaja v primeraných vzdialenostiach. Rovnako aby aj obchádzala 

miesta pre rybárov. Pán poslanec Páleník by chcel, aby sa prísnejšie dbalo na zákaz vjazdu áut do 

lužného lesíka. Pán starosta by privítal iniciatívu aj od rybárov. Každý rok sa v obci organizuje zbieranie 

odpadu okolo Malého Dunaja a bohužiaľ sa zapája veľmi málo rybárov, napriek tomu, že veľká časť 

odpadu pochádza práve od nich. Občan povedal, že sa treba dohodnúť. Bolo by treba vyvolať iniciatívu 

a nakoľko rybári majú povinné brigády, tak by sa vedeli zapojiť. Pán poslanec Páleník si vypýtal kontakt 

na rybárov. Dal návrh, že by sa mohli skontaktovať s pánom Jagurekom a spoločne povyberať miesta 

pre rybárov. Tým by mohli spoločne trasu koordinovať.   
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• Občianka- p. Katarína Lacová – niektorí z Vás ma mohli vidieť v relácii RTVS 25.Apríla tohto roku, 

kde som iniciovala stretnutie kvôli problému z cestou, ktorú si obec naplánovala cez môj pozemok. 

Mám k tomu pripravený dokument, ktorý by som rada celý prečítala, pretože by som chcela, aby bol 

celý priložený k zápisnici. Poslala som ho aj poslancom. Ku svojej výzve aj návrhy, priložila som do 

mailu aj prílohy, tie by som nechala kolovať ,aby ste si pozreli, kým ja budem čítať. Pani Lacová 

prečítala celý dokument. Jeho obsah si je možné vypočuť na zázname obecného zastupiteľstva a je tiež 

prílohou zápisnice. Reaguje pán starosta: Môžem sa vyjadriť, že som bol niekoľko krát napadnutý ? 

S pani Lacovou som sa nikdy medzi štyrmi očami nestretol. Vzhľadom na to, že už od predchádzajúceho 

pána starostu som mal informáciu o akú dámu sa jedná, takže aj na stretnutie, ktorého bola ona 

iniciátorka som pozval, tak ako to robím väčšinou, pokiaľ prídu napríklad nejaký developeri, atď, tak si 

zavolám poslanca, alebo minimálne zamestnanca. V tomto prípade som predpokladal, že to bude vec, 

ktorá by mala prejsť stavebnou komisiou, tak som zavolal vtedajšieho predsedu stavebnej komisii 

a sedela pri nás aj pani Čechová. Vysvetlil som pani Lacovej, že trvám na dodržaní územného plánu. 

Keď sa ma pýtala, že ako ona k tomu príde, že ona by tam mala darovať pozemok na cestu, atď. som 

povedal, že nemusí, ale ja jej neviem povedať, kedy bude mať obec dosť prostriedkov na to, aby od nej 

cestu vykúpila, čiže kedy sa bude môcť na tomto území stavať. Či som aj ja daroval na cestu a prispieval 

na komunikáciu, vtedy som povedal, že áno, ja som vtedy prispieval na komunikácie asi vo výške jednej 

štvrtiny trojizbového, alebo štvorizbového bytu v Petržalke. Nikdy v živote som nepovedal žiadnych 8 

tisíc, žiadnych 300 tisíc, lebo ani presnú sumu som si nepamätal, pamätá si ho moja manželka, takže 

všetky tieto veci sú klamstvá. K ďalším tým veciam, čo sa týka úplatkov, atď. sa nebudem vyjadrovať, 

lebo toto bude riešiť polícia. Nikdy v živote som ja úplatok nezobral, ani som si nikdy v živote nevypýtal 

a nikdy v živote som pani Lacovú nevydieral. Ja viem, že posielala za mnou ľudí z realitných agentúr, 

ľudí, ktorí od nej chceli kúpiť pozemky. Vždy dostali informáciu, že si majú písomnou formou, 

vzhľadom na to, že som bol upozornený na pani Lacovú od ľudí, ktorí mali s ňou skúsenosť. Každý 

jeden povedal, že áno, v poriadku, dajte si písomne a požiadajte o územnoplánovaciu informáciu. Keď 

sa ma pýtali, či je tam plánovaná cesta, áno, územný plán tam plánuje s cestou. Nikoho z týchto ľudí 

som nevydieral, zase som ochotný ísť aj na detektor lži, lebo toto nie je môj štýl jednania. Takže ďalej 

sa nebudem vyjadrovať, nakoľko ako hovorím, toto bude riešiť polícia a bude to predmetom  trestného 

oznámenia na polícii. Občianka pani Lacová: Je pravda, že bola prítomná pani Čechová, že medzi štyrmi 

očami sme sa nestretli. Sami si vyhodnoťte, prečo by som si takéto veci vymýšľala. Nie je to pravda, tí 

záujemcovia o kúpu ja som ich tam neposielala. Oni sa automaticky, každý, kto ide kúpiť pozemok, 

alebo stavať, tak sa ide na obec spýtať, aké sú tam možnosti siete a podobne, tak takisto išli títo 

záujemcovia. Hovorím, sú ochotní dosvedčiť to, že vy  ste im povedali, že cesta tam musí byť, ako 

podmienka stavebného konania a že ju budú musieť urobiť oni na svoje náklady. Odo mňa ste žiadali 

na stretnutí s inžinierom Derevencom, tam ste mi vymenovali podmienky, aká široká cesta a všetky tieto 

veci. Tým, že aj siete mám budovať ja a na kanalizáciu ste mi ponúkli príspevok 20 000 euro. Čo je 

proti nákladu vyše 300 000 skoro ako sranda. Reaguje pán starosta: Nehnevajte sa pani Lacová, 

nebudem sa k Vašim veciam vyjadrovať, lebo toto je podľa mňa klamstvom. Boli tam dvaja svedkovia. 

Nejdem sa k tomu vyjadrovať. Prepáčte, budeme sa rozprávať ma polícii o všetkých týchto veciach. 

Dobre, ďakujem pekne. Pán poslanec Milko: Dopredu hovorím, že som nebol ani účastník týchto 

stretnutí, ani územného plánu, ktorý sa budoval v predchádzajúcich obdobiach. Ani nemám také právne 

vzdelanie, ani nie som stavebný inžinier, aby som všetko perfektne ovládal, ale nepáči sa mi, keď tu má 

byť takáto atmosféra a majú sa  či už developeri, alebo občania, čo už tu chcú bývať z obcou rozprávať. 

Ja sa Vás chcem opýtať- V územnom pláne tá cesta je tam zakreslená. Z toho ľudského pohľadu keď sa 

na ňu pozriete vy ako občan, nie zainteresovaný, že to je Váš pozemok, uznajte, že by sa tam asi aj 

patrila tá cesta. Odpovedá pani Lacová: Ja som to aj teraz čítala. Ja uznávam, že by tam tá cesta bola 

užitočná. Pán poslanec Milko: Ja by som teraz navrhoval miesto nejakých trestných oznámení 
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a prekáraní sa navzájom, doťahovaní ďalších blokovaní pre obec, dlhoročných súdnych sporov, ktoré 

Vám asi nič neprinesú, ani tejto obci nič neprinesú, či by sa naozaj z tou obcou za účasti prípadne našej 

pani právničky, Vášho pána právnika nedalo sadnúť a skúsiť vyjednať nejaký kompromis. Či už teda 

aký, čo navrhnete a čo budete od obci vyžadovať, to skončí potom v zastupiteľstve a zastupiteľstvo to 

potom buď schváli, alebo neschváli. Odpovedá pani Lacová: Ja som na ochotná. Podotýkam, že ten 

veľký pozemok ako bol, je rozdelený teraz na štyri časti na developerskom pláne a jeden pozemok už 

má odkúpený iný vlastník. Musí byť prizvaný, nakoľko by časť cesty išla po jeho pozemku. Ja som 

ochotná sa o tomto baviť. O šírke cesty, o spôsobe vysporiadania náhrady. Ja to nakoniec tretí krát 

navrhujem týmto listom. Rozprávala som sa s právnikom, fakt by som sa rada dohodla a netlačila to cez 

prokuratúru, ale s právnikmi. Dohodu uprednostňujem, na cestu za záhradami som ochotná prispieť, ale 

nie 300 000 euro. To je proste nereálne. Toľko, koľko tam prispeli ostatní ľudia, ja nepotrebujem, aby 

sa na mňa niekto krivo pozeral. Som ochotná sa rozprávať. V priebehu budúceho týždňa, som ochotná 

prísť, stretnúť sa a prizvite prosím aj toho vlastníka a môžeme sa rozprávať. Pán Milko: Ja si myslím, 

že je to jediný spôsob, ako sa dostaneme skorej ďalej. To je asi jediné, čo môžem poradiť, viac neviem, 

čo by som k tomu povedal. Mrzí ma to, že takáto situácia musí nastať a neviem posúdiť, kde je 100 

percentná pravda, z ktorej strany. Pani Lacová: Posúďte sami, kto má dôvod sa krútiť a kto nie. Pán 

Milko: Nedokážem to posúdiť, ale viem sa vcítiť do Vašej situácie, na druhej strane je tu obec a ten 

územný plán a ten musíme rešpektovať. Pán poslanec Klimo: Podporujem kolegu pána Milka na to, že 

bolo by dobré uskutočniť nejakú vzájomnú dohodu a dôjsť k nejakému koncenzu. Ale naopak musím 

povedať, že územný plán je záväzný dokument, ktorým sa obec musí riadiť a nedá sa zmeniť iba 

lúsknutím prstov. Ani nie v krátkej dobe, ani nie v skrátenom konaní, to má všetko svoj postup. Je tam 

možnosť, keď by k tej dohode nedošlo, podať si oficiálnu žiadosť na obec a žiadosť o zmenu územného 

plánu v tomto úseku. Reaguje pani Lacová, že to urobí. Dáme tam potom nejaký návrh na zmenu 

územného plánu, ale to už potom bude formulovať advokát, ja to teraz tlmočím ľudskými slovami, ako 

som sa rozprávala zo špecialistami. Pán poslanec Klimo: Úplne súhlasím, dohoda je podľa mňa na úplne 

prvom mieste, len Vás chcem vyviesť z toho omylu, že tie termíny sa tam nedajú úplne zadefinovať, 

lebo je to legislatívny proces, sú tam dotknuté orgány štátnej správy. Ale to pán právnik bude vedieť. 

Pani Lacová: On mi povedal, že tam musia byť termíny. Som ochotná sa dohodnúť. Čakám odpoveď 

písomnú. 

 

UZNESENIE č. 341/05/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 

Za:  5  Proti:  0 Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 341/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

 

Bod č.8 Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za I. štvrťrok 2021 

Pani kontrolórka JUDr. Michaela Biháryová : informuje  sa, či má niekto z poslancov ku správe nejaké 

otázky. Žiaden z poslancov nemal k správe otázky, ani pripomienky. 
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UZNESENIE č. 342/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za I. štvrťrok 2021. 

Za:  5  Proti:  0 Zdržal sa:    0    poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 342/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.9 Správa o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za II. polrok 2020. 

 

Správu predniesla pani kontrolórka JUDr. Michaela Biharyová : V druhom polroku 2020 neprišla 

žiadna petícia, takže kontrola bola ľahšia. Čo sa týka sťažností, podľa registratúrneho systému 

v druhom polroku na obec prišla jedna sťažnosť, žiaľ počas výkonu mojej kontroly spis nebol nájdený 

a v registratúre ani nie je zaznamenaný, že by bol nejakým spôsobom riešený. Nebolo možné zistiť, či 

obec aplikuje už túto smernicu o vybavovaní sťažností, ktorá bola minulý rok schválená. Druhá vec je, 

že strata spisu je aj z hľadiska zákona o registratúre dosť vážna vec, ktorá sa žiaľ bude musieť 

nejakým spôsobom riešiť.  

Reaguje pán starosta: Nevie momentálne došetriť, akým spôsobom sa to stalo, vzhľadom na to, že 

kolegyňa, ktorá to mala na starosti registratúru je momentálne dlhodobo PN. Upozorňuje taktiež, že 

prebehlo sťahovanie obecného úradu. Uvádza, že v registratúre našli viac problémov, ktoré keď 

prebrala pani Hladká, tak ich poodstraňovala. Strata tohto materiálu starostu trápi a musia sa urobiť 

opatrenia, aby sa to viac nezopakovalo. Pani kontrolórka  počas výkonu tejto kontroly sa dohodla 

s pani Hladkou na spôsobe nie len registrovania sťažností, ale aj 211 a ďalších podnetov, aby to 

z registratúry bolo jasné aj prehľadné. Od 1. Mája to máme takto v registratúre. 

Pán poslanec Milko sa dotazuje, či je možné zverejniť a povedať o akú sťažnosť sa jednalo a či sa 

medzi časom vyriešila. Pani kontrolórka reaguje, že išlo o sťažnosť ohľadom prejazdu vozidiel po 

Starobystrickej. Pán starosta hovorí, že čo sa týkalo sťažností na Starobystrickej, jednalo sa tam 

o sťažnosť od troch ľudí, nevie však zistiť, či niekto písal, on im odpisoval, nakoľko tých sťažností 

bolo viac. Niektoré prišli na messenger, nebola to sťažnosť, ako skôr podnet. Pani Hladká: Dôvod, 

prečo sme to v registratúre tak  veľmi rozbili je, že  sme hľadali nové kategórie evidencie , nakoľko 

obyvateľ si to nazve sťažnosť, aj keď sa jedná o podnet, nakoľko nemá náležitosti podľa zákona 

sťažnosti. Takže sme vytvorili kategóriu „podnet“. Zaoberáme sa s tým, ako keby to bola sťažnosť, ale 

nemôže byť v tej kategórii a tak evidovaná, ako keby splnila všetky náležitosti sťažnosti. Pán starosta 

reaguje, že sa vždy snažíme uspokojiť občanov a vyhovieť im. Pán poslanec Páleník: Hovorí, že 

nebola žiadna formálna petícia a chce vyzvať obyvateľov obce, aby dávali aj formálne petície k obci. 
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Chce sa vrátiť k tomu, že smernica bola prijatá, ale v zastupiteľstve nebola prednesená. Poslanec je 

oprávnený zúčastňovať sa na vybavovaní sťažností. Pani kontrolórka vysvetľuje, že je to interná 

záležitosť. Upresňuje, že za sťažnosti je zodpovedný štatutár, nie poslanec. Pan Páleník: poslanec je 

oprávnený zúčastňovať sa. 

 

UZNESENIE č. 343/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správu o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za II .polrok 

2020. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 343/05/2021 celkom: 5 (2 poslanec 

ospravedlnení) 

 

Pán starosta o 21:10 vyhlásil 10 minútovú prestávku. 

 

Bod č.10 Správa o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií za I. polrok 2020  

 

Správu predniesla pani kontrolórka JUDr. Michaela Biháryová : Ospravedlňuje sa za neskoršie 

predloženie a dodanie správy, z dôvodu PN pani kontrolórky, rovnako aj pani ekonómky, takže bolo 

dlhšie časové vyjadrenie sa k tejto kontrole. Niektoré zistenia sa pri tejto kontrole medzitým odstránili, 

keďže hlavná vec, ktorá sa zistila aj pri iných kontrolách je, že obec nemá aktuálnu smernicu 

o finančnej kontrole a teda vykonávala sa finančná kontrola podľa neplatného zákona od roku 2015. 

Bolo navrhnuté, aby táto smernica bola aktualizovaná a aby sa finančná kontrola vykonávala v zmysle 

zákonov o finančnej kontrole a metodického usmernenia ministerstva financií o kontrole tzv. štyroch 

očí. Účtovné smernice- tieto smernice sú ešte z roku 2008 / Smernica pre obeh účtovných dokladov , 

vedení pokladničnej agendy a o spôsobe vedenia účtovníctva/ , čím sú rovnako neaktuálne. Jedno 

z mojich odporúčaní bolo aktualizovať tieto smernice v účtovníctve. Pani kontrolórka taktiež zistila, že 

zamestnanci obce aj keď sú nové, nie sú oboznámení s týmito novými smernicami, ktoré sú platné. 

V súčasnosti je to v štádiu riešenia, aby boli nové smernice voľne sprístupnené na Intranete, aby s nimi 

boli všetci zamestnanci oboznámení. Počas kontroly prvého polroka sa našli položky, ktoré boli 

prečerpané a až následne sa rozpočtovým opatrením č.1 dala táto prečerpanosť do poriadku. Boli 

zvýšené niektoré výdavky v položkách. Bolo zistené, že niektoré faktúry boli uhrádzané po splatnosti. 

Pri kontrole faktúr za potraviny bolo zistené, že táto faktúra bola zaslaná až o dva mesiace, tým pádom 
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sa v tomto prípade splatnosť nedala ani vyriešiť, nakoľko dodávateľ poslal túto faktúru neskoro. 

V súčasnosti prebieha kontrola II. polroku 2020, kde sa pani kontrolórka zamerala na splatnosti faktúr. 

 

Zhrnutie odporúčaní: 

• aktualizácie smernice o finančnej kontrole 

• aktualizácia účtovných smerníc 

• dodržiavať zákon o účtovníctve a zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

• dodržiavať rozpočet 

 

Pán starosta dodáva, že smernica sa bude zavádzať a všetci zamestnanci, ktorí prichádzajú do kontaktu 

s nákupom materiálu, s objednávkami, faktúrami atď. absolvujú školenie, aby to nebola iba smernica, 

ale aby pochopili, ako to bude fungovať a prečo to tak bude fungovať, aby sa vyhlo nejakým chybám 

v budúcnosti  a podpíšu, že toto berú na vedomie  a pochopili, čo im bolo vysvetlené.  

Pán poslanec Páleník konštatuje, že je smutné, že smernice nie sú, avšak je potešiteľné, že sa idú 

vytvárať a zavádzať. Dodáva, že Intranet má byť prístupný aj zastupiteľstvu. Pán starosta na to 

reaguje, že musíme zistiť, či je to v technických možnostiach a čo by to stálo. 

 

UZNESENIE č. 344/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správu o kontrole príjmov, výdavkov a finančných operácií obce Zálesie  

za I. polrok 2020. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 344/05/2021 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.11 Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za II. polrok. 

 

Správu predniesla pani kontrolórka JUDr. Michaela Biharyová : 

 

Zamerala sa na to, či odporúčania, ktoré dala pri predošlých kontrolách boli zrealizované. Ohľadom 

zverejňovaní objednávok, kde bol pri predchádzajúcej kontrole problém, že zverejnené objednávky 

nesúhlasili v číslach papierových objednávok. To sa však už dalo do poriadku. Zverejňovanie zmlúv je 

zverejňované v rámci zákona. Pri zverejňovaní faktúr sa nenašlo pochybenie v splatnosti. Chýbali tam 

však niektoré náležitosti z paragrafu 5a zákona o prístupe k informáciám. Pri niektorých dodávateľoch 
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neboli všetky identifikačné údaje a chýbala tam rovnako aj suma vrátane DPH a identifikácia zmluvy, 

alebo objednávky s ktorou faktúra súvisí. Pani ekonómka informovala, že poskytovateľ webovej 

stránky obecného úradu pracuje na aktualizácii modulu zmlúv, faktúr a objednávok. Po tejto 

aktualizácii, by tam mali byť aj tieto náležitosti v zmysle zákona. Pani kontrolórka nad rámec kontroly 

zistila, že pri faktúrach od dodávateľa na údržbu parku a korza nebolo zrejmé, na základe čoho boli 

tieto faktúry fakturované, nakoľko neprišlo k žiadnemu vystaveniu objednávok. Obec nemá v zmysle 

zákona povinnosť vystaviť objednávku, teda spísať písomnú objednávku, nakoľko objednávka môže 

byť aj ústna a môže to byť aj forma žiadanky. V tomto prípade nebolo s kontroly zrejmé, že na základe 

čoho uvedený dodávateľ robil údržbu parku. Jednalo sa o faktúru vo výške 4500 euro. Druhou vecou 

nad rámec kontroly bolo, že finančná kontrola nie je vykonávaná v zmysle zákona o finančnej 

kontrole. Pán poslanec Páleník dopĺňa, že bol prekročený rozpočet a nerozumie, ako je možné, aby 

objednané a fakturované veci boli také, ktoré ani rozpočtovo ani obsahovo neboli schválené a neboli 

plánované. Dotazuje sa u pani kontrolórky, či je to svojvôľa, alebo ako to má nazvať. Pani kontrolórka 

odpovedá,  že samotné faktúry obsahujú rozpis prác a tie práce boli vykonané. Na druhej strane nie je 

tam ani prekročený rozpočet 5000 euro bez DPH. Nevie, na základe čoho tam pán Stankovič chodil. 

Pán Páleník sa informuje, či to bolo rozpočtované, na čo reaguje pani kontrolórka, že bolo schválené 

1500 euro na park, ktoré bolo navýšené na 4000 euro, korzo však v rozpočte nebolo. Boli tam faktúry, 

ktoré sa týkali nielen parku, ale aj korza. Korzo má vlastnú zložku v inom programe, ale išlo to 

z údržby parku, čo nemalo ísť a nemalo to byť takto účtované. Pan Páleník: je to porušenie 

rozpočtovej disciplíny. Kontrolórka: áno. Bude to v správe za druhý polrok. Pán starosta: poslal na 

korzo záhradníka a podpísal faktúru, neuvedomil si, že to nebolo z nejakej objednávky, nakoľko to 

bolo dedičstvo. V súčasnosti bol urobený prieskum na údržbu parku na tento rok a vyšlo, že to bude za 

nižšiu sumu.   

 

UZNESENIE č. 345/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr  

za II. polrok 2020. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 345/05/2021 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.12 Správa o výsledku kontroly na základe žiadosti poslancov -príspevok na výchovu a 

vzdelávanie detí MŠ 

 

Správu predniesla pani kontrolórka JUDr. Michaela Biharyová:  

 Zamerala sa najmä kontrolu príspevku na poslednú triedu MŠ- predškolskú.  

V roku 2020 počas celého roka bola poskytnutá suma v celkovej výške 6563 euro, vyčerpaných v roku 

2020 bolo 5483 euro a nevyčerpaná bola suma 1080 euro. V zmysle zákona je možné tieto prostriedky 

minúť do konca roka v danom roku, kedy boli poskytnuté. Sú tam však určité výnimky, že ich možno 

minúť do konca Marca nasledujúceho kalendárneho roka. Tieto prostriedky pod toto nespadajú, pod 

túto výnimku, avšak nakoľko 31. Marca 2021 prišlo k účinnosti novely zákona s korona situáciou, tak 

bolo určené, že nevyčerpané finančné prostriedky z roku 2020, je možné minúť do konca roku 2021. 

A teda aj na základe účinnosti tohto zákona obec o tieto finančné prostriedky neprišla  a nemusela ich 

vrátiť do štátneho rozpočtu. Materská škola ich môže využiť na vymedzený účel v zmysle zákona. Čo 

sa týka nevyčerpanej sumy, nie sú k tomu písomné záznamy, ktoré by potvrdzovali hodnovernosť, 

pravdivosť vyjadrení jednotlivých zainteresovaných ľudí. Chyba nastala niekedy v decembri, keď pani 

riaditeľka chcela finančné prostriedky použiť na odmeny, čo bolo riešené aj na decembrovom 

zastupiteľstve, kedy sa aj pán starosta vyjadril, že nechce dať finančné prostriedky iba na odmeny, ale 

aj na pomôcky pre deti, ktoré boli využité vo výške 1867,77 eura. Táto nevyčerpaná suma mohla byť 

ešte na niečo použitá. Mohlo prísť ku chybe v komunikácii medzi pani riaditeľkou a pani ekonómkou. 

Preto pani kontrolórka navrhla, aby pani ekonómka informovala k určitému dátumu každý rok pani 

riaditeľku MŠ aká suma týchto účelových prostriedkov je ešte na účte obce a ktorú môže použiť na 

čerpanie. Iniciátorom tejto kontroly v MŠ bola pani poslankyňa Dobrovodská. Tá konštatuje, že sa 

začiatkom roka dozvedela, že peniaze sa nevyčerpali. Je to zásluha škôlky, že sa podarilo tieto 

prostriedky nakoniec vyčerpať, keďže na úrade o tomto nevedeli. Ďakuje škôlke týmto za ich 

iniciatívu. 

 

UZNESENIE č. 346/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správa o výsledku kontroly na základe žiadosti poslancov – príspevok na 

výchovu a vzdelávanie detí materských škôl. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 345/05/2021 celkom: 5 ( 2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.13 Správa o činnosti komisií pri Obecnom zastupiteľstve. 

 

Pán poslanec Milko – Komisia verejného poriadku a životného prostredia a sociálnych vecí zasadala 

dňa 29.4.2021vo forme online zasadnutia. Pán poslanec by rád touto cestou poďakoval novému 

zloženiu komisie, ktorá bola vecná. Oceňuje prínos pani Seleckej, ktorá premostila otázky, ktoré sme 

mali z pozície obce hneď zodpovedané a touto cestou pozýva kolegyňu, ktorá nastúpila za pani 

Seleckú, nakoľko tá práca je veľmi prospešná a vedia ihneď komunikovať veci obci. Hodnotí, že 

online sa osvedčilo a bude sa v ňom pokračovať. Ďalej pán poslanec v skratke spomína body, ktoré sa 

preberali na poslednej komisii, ktorú sú v zápisnice komisie na webe obce a to nasledovné: 

• Komunálny odpad 

• Podnety občanov, loptové hry v parku, futbal za kostolom, p. Milko poskytne futbalové bránky, 

kríky pre pani v parku, kde preletujú lopty 

• Workoutové ihrisko – komisia súhlasí 

• Olejo box – beží VO na odpadovú spločnosť 

• Neporiadok na uliciach Malinovská a Ivanská pri vstupe do obce – upratali občania 

• Bránička na cintorín – otvorenie pre prechod na zástavku 

• Nebezpečný výjazd, sťažnosť z Obilnej ulice na Lesnú – tuja čo zavadzia vo výhľade 

• Túlavé mačky, kampaň prečo túlavé mačky nekŕmiť, kastrácia mačiek 

• VZN k trhovisku  

• Premiestnenie zberných nádob na sklo – dohodli sa, že kontajnery na sklo zostanú pri cintoríne a pri  

bytovkách, pri bytovkách sa rieši stojisko kontajnerov.  

 

 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská : 

Finančná komisia  

Zasadala 12.05.2021 online 

• Rozpočtové opatrenie 

• Projektový zásobník – komisia odporúča ísť podľa poslaneckého zoznamu projektov 

• Trhové miesto – súhlasí s poplatkami 

• Poplatok za rozvoj – ďakuje pani Hladkej za materiál, pochválili výber a nedoplatky spred 2020 riešiť 

s právničkou 

•Rôzne : Záverečný účet, správa audítora – je potrebné predložiť 

  Obec podala na BSK projekt ovocná alej s multifunkčným altánkom – poslanci a komisie 

o tomto nevedeli, pán starosta vysvetlil, že všetky prostriedky pôjdu z externých zdrojov bez potreby 

financovania obce 

  Projekt lávka popod most do Malinova a nákres projektu ovocná alej – starosta mal poslať 

neposlal 

  Záhradník – prostriedky v rozpočte treba najskôr naplánovať a potom službu objednať, alebo 

službu zrušiť, posudzovali sme, že v rozpočte nie sú na to prostriedky 

             Prevádzkovanie toalety na Korze – upozornili starostu na rozpočtovanie toalety, starosta to 

nepovažuje za potrebné pre kovid situáciu 

  Archív obecného úradu – upozornili starostu na to, že peniaze nie sú narozpočtované 
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Pán poslanec Klimo: 

 

Komisia výstavby, dopravy a ÚP 

Zasadala 2x od posledného zastupiteľstva  

Zápis nie je zverejnený ešte, za to sa ospravedlňuje 

Hlavnou témou boli zmeny a doplnky č. 4 k územnému plánu obce Zálesie – prítomná odborne 

spôsobilá osoba, treba vypočuť ešte spracovateľa 

Podnety obyvateľov, nelegálny výrub a parcelizácia pozemkov – privolaná polícia, obecný úrad riešil 

podnety 

Požiadavky občanov na zmenu funkčného využitia územia, zmenu územného plánu – komisia 

odporučila zbierať podnety občanov do konca roka, potom sa vyhodnotí potreba či je potrebná 

aktuálizácia 

Materská škola nový projekt – hľadáme spôsob ako škôlku postaviť za menej peňazí 

Kanalizácia obce Zálesie – vykonáva sa projekt na stavebné povolenie na celú obec 

Obytná zóna pri Jazere – starosta nás oboznámil so zmluvnou dokumentáciou  

 

Komisia pre obstaranie pozemku pre základnú školu Zálesie 

Komisia zasadala 1x 

 

Určovanie podmienok pri obstarávaní pozemku na školu 

Medializácia, prieskum trhu 

Starosta má prejsť materiál s právničkou, či obstarávateľom 

Starosta informoval, že materiál je v poriadku 

Komisiu zvoláme opäť, pretože vznikli ešte drobné otázky 

Termín bude až do konca augusta 

Žiadame občanov, aby sa ozvali ak majú záujem predať pozemok 

 

 

 

Pán poslanec Vaško: 

 

Komisia školstva, mládeže a športu,6.4. 

zasadala formou online stretnutia, záznam bol zaslaný na zverejnenie 

 

Workoutové ihrisko 

Aktuálna spoločenská situácia ohľadom covidu a realizovania možností rôznych akcií a podujatí 

Schválené dotácií pre obec v r.2021  

Žiadosť o dotáciu na Gešajov cup 

Škôlka, informácie od p. riaditeľky 

Informácie ohľadom školy 

Rôzne – info od p. Páleníka ohľadom cyklookruhu 

  Zásobník projektov BSK a individuálnych dotácií BSK 

   

 

Pán poslanec Páleník:  

 

Komisia administratívno – legislatívna 

Od posledného zastupiteľstva nezasadala 
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Zasadala komisia na ochranu verejného záujmu pri výkone verejného funkcionára, ktorá prejednala 

informáciu o príjmoch a majetkových pomeroch starostu za r. 2019 a 2020. Konštatovala, že spĺňa 

náležitosti dané ústavným zákonom a nežiada doplnenie, ani vysvetlenie.  

Rokovala v rôznom aj o technickom postupe zverejnenia. Požiadala OU o zverejnenie po vyčiernení 

niektorých údajov. 

 

UZNESENIE č. 347/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o činnosti komisií. 

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 347/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

 

Bod č.14 Rozpočtové opatrenie č.1/ 2021 

 

Pani Dobrovodská – rozpočtové opatrenia tak, ako bolo avizované kvôli rôznym požiadavkám, ktoré 

vyvstali na obecnom úrade boli:  

 

Kľúčové položky 

• požiadavka na mzdu na stavebný úrad, na pracovníka stavebného úradu  

• doplnenie na kanalizáciu  

• väčšie položky ohľadom výpočtovej techniky 

• väčšie položky ohľadom právnych služieb 

 

Ostatné položky 

• ohľadom trasferov 

• upravoval sa príjem zo závislej činnosti 

• dodatočne požiadané dotácie  

• participatívny rozpočet – pre tento rok sa škrtá 

Poďakovala za konštruktívnu spoluprácu pani účtovníčke 

 Doplnené informácie 

• dôležitá poznámka – opätovne sa objavili položky, ktoré boli prečerpané. 

 

Finančná komisia odporúča prijať rozpočtové opatrenie zo zapracovaním dvoch zmien a to 

požiadavky do škôlky a dotáciu na Spirituale, ktorú pani ekonómka zle pripravila, následne to upravili. 
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Zároveň komisia konštatuje, že v rozpočte je niekoľko prečerpaných položiek, ktoré sa prečerpali 

z tolerovateľných príčin, v celkovej sume približne 2830 €,  konkrétne na právne služby, pandémiu, 

nájom na kontajner, nájom na pozemok na korze, elektriku a všeobecný materiál. Odporúčame 

schváliť uznesenie na nerealizáciu participatívneho rozpočtu a uznesenie na doplnenie dotácií pre ŠK 

Zálesie a Spirituale. Uznesenie na nerealizáciu participatívneho rozpočetu pripraví obecný úrad, 

uznesenie na dotácie pripraví pán Páleník.  

Uznesenia pripravil pán Páleník 

Do rozpravy sa neprihlásil nikto.  

 

UZNESENIE č. 348/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje rozpočtové opatrenie č.1/2021  

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:    0    poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 348/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Pán starosta uvoľnil pani kontrolórku zo zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Bod č.15 Projektový zásobník BSK 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská si k tomuto bodu pripravila uznesenie. Predniesla dôvodovú správu 

v ktorej konštatuje. Poslanci nesúhlasili so zoznamom projektov, ktorý bol predložený na 

zastupiteľstvo 24.2, ktorý vypracoval sám starosta, bez poslancov, komisií a občanov. 14.4. 

absolvovali poslanci stretnutie so zástupcami BSK na tému projektový zásobník. Uzrejmili si, že do 

zásobníka treba dať projekty reálne a potrebné na 10 rokov. 19.4. na porade poslancov zostavili 

poslanci zoznam projektov, ktoré podporujú z projektov starostu obce a doplnených projektov. 

Vylúčili zo zoznamu projekty, ktoré nepodporujú ako výstavba Vodného mlyna, výstavba pamätníka, 

infocentrum, alebo prestavbu pohostinstva na obecný úrad. Jeden projekt, ktorý podporujú, ale 

nesúhlasia s jeho financovaním a to je cyklolávka do Malinova. Zoznam prešiel 3 komisiami. 
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UZNESENIE č. 349/05/2021        

A. Schvaľuje zoznam projektov obce Zálesie pre zásobník projektov BSK, ktorý je 

v prílohe č. 1 a tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia.   

Príloha č. 1 UZN 

projektový zásobník BSK(1).docx
 

 

B. Žiada Starostu obce, aby toto uznesenie aj so zoznamom projektov zaslal na BSK 

pánovi Hakelovi za obec Zálesie.  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:     0   poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 349/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Bod č.16 Rôzne 

 

UZNESENIE č. 350/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

Odporúča  starostovi obce, aby sa obecný úrad, už nevrátil do bývalých priestorov, t. z. do 

požiarnej zbrojnice a zároveň odporúča,  aby sa tento priestor vrátil  dobrovoľnému 

hasičskému zboru Zálesie v termíne najneskôr do konca Júla 2021. 

Za:   5  Proti:  0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 350/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Pán poslanec Milko hodnotí výsledok kontroly spokojnosti zamestnancov obecného úradu.  

Tento materiál vznikol ako požiadavka negatívnych informácií, ktoré poslanci dostali. Hodnotí, že 

otvoril veľa informácií aj čisto pre poslancov a mali by sa viac zaujímať o chod a problémy obecného 

úradu a obce. Čo ho viac mrzí a nečakal to, že sa bude musieť riešiť súdne negatívne emócie z tohto 

prieskumu. Prieskum bol realizovaný v dvoch úrovniach.  

1. Boli pohovory poslancov z obecnými zamestnancami 

2. Online dotazník 

Navrhuje, aby sa materiál zatiaľ verejne nezverejňoval a aby ostal na obecnom úrade a medzi 

poslancami. Verí a dúfa, že všetky veci na svete sa dajú zmeniť. 

V tomto materiály je desať odporúčaní, ako by sa dali veci napraviť. Bol by nerád, ak by bolo treba 

v tejto téme pokračovať. Podmienky na úrade a pracovné podmienky treba zlepšiť. 
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Pán starosta hodnotí, že sú tam podnetné názory a je veľmi spokojný z prieskumom. Bol by spokojný aj 

keby bol prísnejší voči nemu. 

V dôvodovej správe konštatuje pán Milko. Poslanci realizovali na základe uznesenia z predošlého 

zastupiteľstva poslanecký prieskum formou dotazníka a osobných pohovorov. Výsledok hovorí jasne 

o nezvládnutých manažérskych úlohách vedenia obce a nie dobrých vzťahoch na pracovisku. Žiada 

starostu, zamestnancov a poslancov, aby sa riadili odporúčaniami z tejto správy. Starostu žiada o lepšie 

riadenie úradu a vyššiu profesionalitu. Ak nepríde k náprave podniknú poslanci ďalšie kroky.  

 

UZNESENIE č. 351/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

A) znepokojene prijíma informácie o pomeroch, ktoré vládnu v pracovnoprávnych 

vzťahoch zamestnancov s obcou Zálesie, podmienkach na prácu, riadení ich práce a 

vzťahoch na pracovisku.  

B) berie na vedomie správu o výsledku kontroly, 

C) odporúča starostovi obce, zamestnancom obce ako aj poslancom obecného 

zastupiteľstva, aby sa riadili odporúčaniami, ktoré sú uvedené v správe,  

D) žiada všetkých zainteresovaných, aby v záujem obce a občanov pristupovali k výkonu 

práce a výkonu mandátu zodpovedne. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 351/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

Pán poslanec Páleník predniesol štyri návrhy uznesení. 

 

UZNESENIE č. 352/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Poveruje Administratívno-legislatívnu komisiu, aby prejednávala správy hlavného kontrolóra 

po termíne splnenia odporúčaní hlavného kontrolóra. Správu o aplikácii odporúčaných 

opatrení predloží vždy na najbližšie zastupiteľstvo.  

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 352/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 
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UZNESENIE č. 353/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie   

A. Schvaľuje dotácie:  ŠK Zálesie Gešajov-cup 1000 eur ; príspevok - Spirituale ;400 eur 

 B. Odporúča Starostovi obce vyplatenie do 31.5.2021 

Za:   4  Proti:  0  Zdržal sa:    1   poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 353/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

UZNESENIE č. 354/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie  

rozhodlo, že v roku 2021 participatívny rozpočet nebude uskutočnený. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 354/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 

 

UZNESENIE č. 355/05/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

schvaľuje, že za predložené uznesenia sa bude hlasovať spolu: 

1. V zmysle čl. 4 ods. (1) Všeobecného záväzného nariadenia č.2/2019 o podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a trhový poriadok pre príležitostné trhy 

obecné zastupiteľstvo určuje trhové obdobie od 1.4. do 31.12 bežného kalendárneho roku. 

2. V zmysle čl. 11 ods. (1) bod b) Všeobecného záväzného nariadenia č.2/2019 o podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a trhový poriadok pre 

príležitostné trhy obecné zastupiteľstvo určuje výšku jednotkového nájomného 1,- euro za 

meter štvorcový a trhový deň. 

3. V zmysle čl. 11 ods. (5) bod a) Všeobecné záväzného nariadenia č.2/2019 o podmienkach 

predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach a trhový poriadok pre 

príležitostné trhy obecné zastupiteľstvo určuje primeraný príjem obce na obyvateľa vo výške 

300,- euro za rok a hodnotu hodiny dobrovoľníckej práce vo výške 10,- euro/hod. 

 

Za:   5  Proti:  0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 355/05/2021 celkom: 5 (2 poslanci 

ospravedlnení) 
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Bod č.17 Záver 

 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 22:45 

hodine.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                         Ing. Marián Perger 

                                                                                                                                            Starosta obce 

                           


